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Styremøteprotokoll 6/2022 

Dato: 1. desember  2022 Klokken: 1900   
Sted: Gyldna Freden 
 
Til stede: Jarle Larsen, Jarle Leirkjær, Thomas Rysstad, Gjermund Aas og Jack Holland Nielsen  
Forfall:   Morris Klokkhammer 
 
Protokoll distribueres til: sbv-styret@setesdalsbanen.no,  g.eikeland@vestagdermuseet.no, 
John.olsen@vestagdermusset.no; o.aa@vestagdermuseet.no , aktive og ansatte på Setesdalsbanen og 
hjemmesiden til Setesdalsbanens Venner  
 
 

Sak nr 33/22 Merknader til protokoll nr 5 fra 2022 
 Protokollen er i utgangspunktet godkjent en uke etter møtet 

 
 Vedtak: 

Det er følgende merknader til protokollen:  
Ingen merknader 

  
 

Sak nr 34/22 Gjennomgang av regnskap per 30.09 22 og Kid nr, v/kasserer 
Årets støtte fra VAM har kommet inn. Ellers ikke noen store endringer 
Kid nr er oppe og går. Det har blitt testet ut så det er omtrent klart til å bli brukt til 
medlemskontingent 

  
 Vedtak: 

Tatt til orientering. 
  
Sak nr 35/22 Orienteringer 

• Driftsbestyrelsen 
Fastsettelse av priser for 2023.  
Damptog tur retur for inntil 160 personer Kr 44.500 
Forsøker å ta bort 10% avslag etter 5 turer. 
Motorvogn, tur/retur firmakunder. Kr 10500 ekstravogn + kr 5250 
Motorvogn inntil 56 pas (privat/skoleklasser, alltid fra Storebu) kr 6300 
Ordinære billetter: voksne kr 210 – barn kr 105 – familie kr 525 (2+3) Årskort fra 
VAM 50 % rabatt  
Kjøretider: 
Samme som i 2022, men første kjøring søndag 11. juni 
Billettsalg. 
Sjekke om det er mulig å selge enveisbillett. Sette opp skilt i Beihøldalen med info 
om billettkjøp. 
Utforming av gjerde på Røyknes bro 
Støypejern på brokar og vinkel på selve broen, som på Hornes bro. 
10 årsplan oppdateres 
Arbeidsmøte i VAM. Venneforeningen kommer med innspill 
Evalueringsmøte, innspill. 
Forsøke å få til cruise mellom kl 11 og kl 13 
Guider på cruise kurses før sesongstart 
Viktig å holde kjøretidene mht cruise 
Gå i dialog med aktuelle arbeidsgivere tidlig om innleie av resurser til cruisekjøring 
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Beholde timepris på kr 220 til de som har tjeneste og ikke er i arbeidsforhold, 
gjelder også for de som tar tjeneste i egen ferie/avspasering 
Betalt arbeide gjelder mandag til fredag kl 7-16 
Det skal være møte i opplæringsutvalget 16. nov, mer info kommer. 
Det jobbes med en nettbasert løsning (opplæring) 
Sikkerhetsutvalget ser på en løsning for å unngå ulykker ved åpne dører i enden av 
vogn. 
Billettsalg åpnes en time før avgang 
Bedre opplæring av sommeransatte mht rydding av søppel osv 

• Stiftelsen Setesdalsbanen 
Hovedpunktene er nevnt i protokoll nr 5 2022. Neste møte i Stiftelsen er 5. 
desember. 

• Dugnad 
Det blir jobbet med sporrenser. Panel som er ødelagt er fjernet.  
Det ønskes at Morten Bomann fra VAM kan holde et oppfølgingskurs om maling 

  
 Vedtak: 

Orienteringene tatt til etterretning, og det ses frem til et referat/orientering fra 
opplæringsutvalget. Er honnørbilletter fjernet? Ordningen med betaling for kjøring på dagtid 
7-16 mandag til fredag må kommuniseres ut til aktive. Og hvordan det er tenkt å 
gjennomføres.  

  
  
 Oppfølgningssaker 
  
Sak nr 30/22 Årsmøte 

• Dato forslag. Torsdag 16/03 kl 1800 2023 
• Hvem gjør hva? 
• Innkallingen blir kun digitalt på e-post, Facebook og hjemmeside 

Status 28.11.22:  
Stasjonen er booket 
Jarle setter sammen innkalling når den skal ut. 
Gjermund skriver litt fra dugnaden 
Thomas skriver fra mediakomiteen 
Morris regnskap og budsjett 
Alle sender det til Jack som skriver dette sammen til årsmøtepapirer. 

  
 Vedtak: 

Minner alle på at må sendes inn senes tidlig i januar til Jarle eller Jack 
  
Sak nr 13/21 Gyldna Freden ombygging til originalt innvendig  

(Status 28.11.22) Panel er på plass i Storebu nå. Thomas fikser reisverk til 
lettveggen. 

  
 Vedtak:  

Tatt til orientering 
  
Sak nr 24/20 Maling av Gyldna Freden 

Status 24.10. 22 Det er malt en god del, men det må være ferdig innen sesong start i 2023  
  
 Vedtak: 

Tatt til orientering 
  
  
Sak 36/20 Eventuelt og neste styremøte 

Neste styremøte blir 26. januar kl 19. 



Styremøteprotokoll nr 6/2022 

Hovedsak blir årsmøte papirer, Regnskap, budsjett, innkomne forslag og 
valgkomiteens innstilling. 

  
  

 

Protokollen er godkjent etter en uke, og kan offentligjøres da. 

Neste styremøte blir 26. januar kl 1900  i Gyldna Freden 

Referent Jack Holland Nielsen 

 


